
Protokół nr 3/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

przeprowadzonego  w dniu 27.03.2023 r. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

5. Projekt uchwały  

a) w sprawie porozumienia międzygminnego Gminy Masłów a Miastem i Gminą 

Suchedniów w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Masłów  

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

6. Zakończenie obrad 

 

Ad.1 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku poz. 3838) 

w dniu 27 marca 2023 roku o godzinie 16:00 w trybie hybrydowym (stacjonarno-zdalnym) 

odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury. Pomocy Społecznej i Promocji Gminy. 

Posiedzenie przewodniczył Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i 

Promocji Gminy – Wojciech Haba. 

 

Ad.2 

Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 radnych – z 5 osobowego składu Komisji, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. Lista obecności członków komisji 

zostanie wygenerowana z systemu (posiedzenie zdalne). 

 

 

 



Ad.3 

Przyjęcie porządku obrad. Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów przyjęła 

porządek obrad w głosowaniu 5„za” 

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści 

zawartych w protokole. 

Komisja w głosowaniu  5 „za”, jednogłośnie przyjęła protokół nr 2/2023 poprzedniej Komisji 

Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów z dnia 20 lutego 2023 r. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego Gminy Masłów a Miastem i Gminą 

Suchedniów w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy, przedstawiła Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Aneta Kułak.  

Radna Bernarda Komorowska zapytała o ilość osób w domu. Kierownik GOPS odpowiedziała, że 

max może być 8 osób, w tej chwili jest tam 7 osób, my mamy tam z naszej gminy 1 osobę. 

Radna B. Komorowska dopytała jeszcze o cenę . Kierownik A. Kułak odpowiedziała , że na ten 

rok jest to 4000 zł. Radna B. Komorowska zapytała jeszcze kto za to ponosi koszty za pobyt. 

Kierownik GOPS - jeżeli osoby nie stać, to resztę dopłaca gmina. My ponosimy tylko koszty za 

swojego mieszkańca, za pozostałe osoby płacą gminy kierujące. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu 5 „za”. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Masłów przedstawił Skarbnik 

Gminy – Robert Szechnicki, szczegółowo omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały 

budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu 5 „za”. 

 

 

 



Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2023 – 2029, przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, zmiany  wynikają ze zmian 

wprowadzonych do uchwały budżetowej.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu 5 „za”. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy 

Masłów. Projekt przedstawił Sekretarz Gminy – Zbigniew Zagdański. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu 5 „za”. 

 

Ad. 9 

Sprawy inne. 

Radny Andrzej Pedrycz zwrócił się z prośbą o zrobienie ankiety w szkołach, z zapytaniem: 

 Ile osób korzysta z korepetycji i z jakich przedmiotów, drugie pytanie dotyczyłoby spożywania 

alkoholu przez dzieci? 

Pani Wicewójt Monika Dolezińska – Włodarczyk poinformowała, że na temat spożywania 

alkoholu i innych środków psychotropowych przez dzieci jest zrobiona analiza przez firmę 

zewnętrzną, niebawem powinniśmy mieć zrobiony raport w tym zakresie. 

Pan Wójt Tomasz Lato rozwinął temat, powiedział m.in., że zbieranie danych w sposób 

anonimowy jest możliwe, w porozumieniu z pedagogami szkolnymi jest to do zrobienia, 

musiałaby to być jednak ankieta trochę szersza. W każdych z naszych szkół istnieją, zajęcia 

dodatkowe z tych podstawowych. Bardzo często ci, który powinni korzystać zajęć 

wyrównawczych, niestety na te zajęcia wyrównawcze nie chodzą. 

Radny Wojciech Haba zgodził się z wypowiedzią Wójta, dodał jeszcze, że np. w Brzezinkach  

dyrektor co roku daje cyklicznie swoje godziny dyrektorskie, na takie przedmioty jak matematyka, 

język polski i język angielski.  Jednak najbardziej korzystają z tego dzieci, które radzą sobie dobrze 

z tych przedmiotów, a te dzieci które nie chcą, na zajęcia najczęściej nie przychodzą.  



Radny Andrzej Pedrycz dodał, że chodzi o to, abyśmy wiedzieli jakie jest rzeczywiste nauczanie. 

W tej ankiecie miałoby być zawarte pytanie: Biorę korepetycje i dlaczego? Wtedy byłaby ocena 

nauczania.  

Radny W. Haba stanął w obronie nauczycieli. W Brzezinkach jest np. uczeń z Ukrainy, który się 

stara się bardzo i ma bardzo dobre wyniki, z wszystkich przedmiotów, lepsze niż nasi  uczniowie. 

Nie jest to raczej kwestia nauczycieli, którzy źle uczą, tylko chęć dzieci do nauki jest całkiem inna 

i podejście. 

Wójt uzupełnił jeszcze swoją wypowiedź, dodał m.in., że są dwie grupy osób, które pobierają 

korepetycje. Rodzice chcą aby dziecko dostało się do dobrego liceum. Druga grupa są osoby, które 

korzystają z korepetycji, żeby dostać lepsza ocenę.  

Radny W. Haba zaproponował, żeby raz do roku dyrektorzy pojawili się na Komisji Oświaty, 

wtedy można będzie zadawać pytania dyrektorom.  

Wójt T. Lato dodał jeszcze, że można zrobić taką ankietę, tylko trzeba się nad tym dobrze 

zastanowić, co ta ankieta miałaby zawierać i jaki byłby jej cel. Od tego mamy do dyspozycji 

Centrum Usług Wspólnych oraz dyrektorów szkół.  

 

Ad. 10 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 16:36. Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji 

podziękował za udział w komisji i  zakończył obrady Komisji Oświaty. 

Protokolant: Aneta Krawczyk                                            

    

      Przewodniczący Komisji     

Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy                                                            

                                                                                                Wojciech Haba 

 


